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ΘΕΜΑ: Οικονομικές παρενέργειες από την απαγόρευση λειτουργίας Λαϊκών Αγορών 

στην Θεσσαλία 
 

Η πολιτεία για την προστασία της δημόσιας υγείας των πολιτών της Θεσσαλίας από την 
πανδημία του κορονοϊου, μετά και τα διαπιστωμένα κρούσματα σε ρομά κατοίκους στη 
συνοικία της Νέας Σμύρνης στη Λάρισα, αποφάσισε την απαγόρευση της λειτουργίας λαϊκών 
αγορών και στους τέσσερεις νομούς της Περιφέρειας Θεσσαλίας, όπως επίσης και την 
απαγόρευση της μετακίνησης μανάβηδων στα χωριά της Περιφέρειας για 14 ημέρες.  
Η απόφαση αυτή, που κρίθηκε απαραίτητη για την αποτροπή της διασποράς του ιού και την 
ουσιαστική περιφρούρηση του ύψιστου αγαθού της δημόσιας υγείας, προκαλεί επιπτώσεις 
στην οικονομική δραστηριότητα της περιοχής.  
Ωστόσο, η επιβολή καραντίνας στη λειτουργία των λαϊκών αγορών σε επίπεδο Περιφέρειας 
Θεσσαλίας, όπως και στο λιανεμπόριο από πλανόδιους μανάβηδες φρούτων και λαχανικών 
στα χωριά, έχει σοβαρές παρενέργειες στην επιχειρηματική δράση όσων δραστηριοποιούνται 
στο χονδρεμπόριο, αλλά  και στον οικογενειακό προϋπολογισμό όλων όσοι εμπλέκονται σε 
αυτή την αλυσίδα διανομής και εμπορίας.  
Με δεδομένο ότι τα φρέσκα φρούτα και λαχανικά έχουν ημερομηνία λήξης είναι εμφανές ότι 
οι επιχειρήσεις του κλάδου θα υποστούν τεράστια ζημιά, καθώς δεν έχουν άλλον τρόπο 
διάθεσής τους, μιας και τα super market τα οποία θα μπορούσαν να τροφοδοτήσουν 
ακολουθούν συγκεκριμένη πολιτική με μακροχρόνια συμβόλαια. Ομοίως, βιοποριστικό 
πρόβλημα θα αντιμετωπίσουν και οι επαγγελματίες μικροπωλητές των λαϊκών αγορών, οι 
παραγωγοί που διαθέτουν οι ίδιοι τα προϊόντα τους στις λαϊκές αγορές και οι μανάβηδες που 
πουλούν στα χωριά και τις συνοικίες. Για όλους αυτούς, στο πλαίσιο της διατήρησης της 
κοινωνικής συνοχής, θα πρέπει να υπάρξει μέριμνα της πολιτείας. 
 

Κατόπιν τούτων ερωτώνται οι αρμόδιοι υπουργοί: 
 
1) Τι προτίθεστε να πράξετε για την αποζημίωση των εμπόρων της Κεντρικής 
Λαχαναγοράς Λάρισας; Θα υπάρξει απογραφή των φρούτων και λαχανικών τους 
προκειμένου να αποζημιωθούν; Μπορεί τα αγαθά αυτά να αποζημιωθούν από το κράτος και 
να διατεθούν σε στρατόπεδα, γηροκομεία κλπ; 
2) Πως θα αποζημιωθούν οι παραγωγοί λαϊκών για την αδιάθετη παραγωγή τους και οι 
μικροπωλητές που ήδη έχουν αγοράσει εμπόρευμα και δεν θα μπορέσουν να το διαθέσουν;  
3) Θα δοθεί η έκτακτη οικονομική ενίσχυση των 800 ευρώ με την ανάλογη ασφαλιστική 
κάλυψη και στους ανωτέρω, όπως έχει συμβεί για άλλους πληττόμενους κλάδους της 
οικονομίας από την πανδημία;        
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